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产品名称 安全防护用品展2022|代尔塔安全鞋|气体检测仪|
电焊面屏

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

听力保护器具主要有两大类：一类是置放于耳道内的耳塞，用于阻止声能进入；

另一类是置于耳外的耳罩，限制声能通过外耳进入耳鼓及中耳和内耳。需要注意的是，这两种保护器具
均不能阻止相当一部分的声能通过头部传导到听觉器官。

There are two main types of hearing protection devices: one is earplugs placed in the ear canal to prevent sound energy
from entering; the other is earmuffs placed outside the ear to restrict sound energy from entering the ear drum and
middle ear through the outer ear. inner ear. It should be noted that neither of these two protective devices can prevent
a considerable part of the sound energy from being transmitted to the auditory organs through the head.

聴覚保護装置には主に2つのタイプがあります。1つは外耳道に配置されて音エネルギーが入らないよ
うにするイヤープラグです。もう1つは耳の外側に配置されて音エネルギーが外耳からイヤドラムと中
耳に入るのを制限するイヤーマフです。内耳。 これらの2つの保護装置のどちらも、音響エネルギー
のかなりの部分が頭を介して聴覚器官に伝達されるのを防ぐことができないことに注意する必要があ
ります。
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